
FAU-møte 05.09.23 
 
1a Lise og 1b Thomas FB, 2a Elin Merethe, 2b Thomas SØ, 3 Solveig, 4a Roy, 4b Hilde 
K, 5a Trygve, 5b Stefan, 6a Oddrun, 6b Hilde, 7a Linn Tove, 7b Birgitte.  
 
Representanter fra 1b, 4a, 5a var ikke til stede. 
 
 
Sak 1: Presentasjon av årets FAU og gjennomgang av FAU sine oppgaver og vedtekter. Obs: 
Prøve å få referatene fra møtene ut til flere. Bruke fb? Dette må vi ta opp senere. Vi har 
kommet skeivt ut med antall nye representanter og antall som allerede har sittet ett år. Vi 
legger derfor opp til at alle utenom 7. trinn sitter to år, 7. trinn kun ett år. Forrige skoleår 
møttes vi i starten en gang i måneden, men vi gikk etterhvert over til omtrent annenhver 
måned. Vi er enige om å prøve den sistnevnte ordningen i år også. Vi er representert i 
SU/SMU og TKFU. Hilde E fortsetter i TKFU. Hilde K (leder), Lise (nestleder) og Elin Merethe 
blir med i SU. Gjennomgang av vedtekter. Årsberetning og årshjul presentert. 
 
Sak 2: 17.mai-arbeid. Etablering av 17. mai-komite innen november. Leder Hilde K og Solveig 
(kasserer) blir med på møtet. Det er gjort avtale om at dette er sak på første foreldremøte 
for 6. klasse (skal være før høstferien). Hilde skaffer infoen (dropbox) fra Silje, fjorårets leder 
av 17. mai-komiteen. Når det gjelder økonomi for fjorårets arrangement: 25 000 kr i 
overskudd. Målet er i følge vedtektene: 750 kr pr elev – noe som for årets 7. klassinger blir 
33 000 kr. Fjorårets 7. trinn hadde overskudd på 13 000 kr etter turen sin, så dette er vi 
enige om at kan brukes til årets 7. trinn. Dersom man også dette skoleåret sitter med penger 
igjen etter 7.trinns-tur, blir dette buffer for neste års 7. trinn. Vi anbefaler at 7. klasse-turen 
er felles for hele trinnet. Solveig kan være økonomiansvarlig både i 17. mai-komiteen og 
FAU. Obs: Lage avtale med drillen om 17. mai. Invitere dem med til første møte.  
 
Sak 3: Sak om fysiske lærebøker. Meldt til politikere og kommunen, og følges opp i TKFU 
også i år. 
 
Sak 4: Brakkene: Fortsatt bekymring (se detaljer fra siste møte før sommeren). Har rektor 
fått svar? Hvis ikke dette har ført fram – gå ut i media? Vi må følge opp på neste møte. 
 
Sak 5: Uteområdet: Sjekke om frittstående ballvegg fortsatt er interessant – elevråd/rektor. I 
tilfelle ja – følge opp på neste møte. 
 
Sak 6: Sak fra 7. trinn:  

• Hellene ved dagsenteret – for dype hull. Er det meningen å fylle inn/endre. Hilde K 
orienterer om at problemet er tatt opp fra dagsenteret sin side. 

• Skolematen: Problematisk innhold (usunt/lite næringsrikt). Kan vi koble på 
helsesykepleier både i forhold til elever og foresatte? Kanskje hun også kan bruke sitt 
nettverk – kontakt til kommunen? Vilje til politisk satsing? På FUS er det samarbeid 
med Røde Kors om frokost og lunsj.  

 
Sak 7: Valg 



• Kasserer: Solveig 
• Nestleder: Lise  

 
Sak 8: Rektor: 

• FAU spør om skolemat – skjer det noe? Er det noe vi kan påvirke? Lena orienterer om 
at det ikke har vært på agendaen på FBS, men at noen politiske partier har dette i sitt 
program. Ellers anbefales å bruke TKFU og det å sende brev. Vi er ellers enige om at 
vi i FAU kan nevne dette på foreldremøter utover høsten. Rektor/skolen har en plan 
for på hvilke trinn kosthold skal nevnes. Rektor tar også med seg innspill om at det 
ønskes et signal til alle foresatte fra skolen. Vi tar denne saken videre på neste møte. 

• Udir har bevilget penger til læreverk. 50 000 kr til vår skole – nok til ett verk på ett 
trinn. 

• Brakkene: Rektor jobber aktivt med saken. Prøver å få inn beslutningstakere til å 
komme på besøk når elevene er tilstede. Vi vet at bygging av ungdomsskolen og 
planer for Aksdal / Grinde ligger foran oss i køen. Vi har derfor takket ja til å bruke 
kunst og håndverk og kantinedelen på gamle FUS. Rektor tror også vi må innstille oss 
på en ny midlertidig ordning for brakkene – langt fram for nytt skolebygg, men 
engasjement om saken er viktig, skal vi bli hørt. Kapasiteten er sprengt. 

• Bekymring for plassmangel: Både når det gjelder arbeidsrom, men også særlig SFO – 
sprengt kapasitet. Rektor viser til rekrutteringsproblemer også i Tysvær – et ønske 
om at foresatte/FAU bidrar til å gi lærerne støtte – vise at vi anerkjenner jobben 
lærerne gjør. Skole og hjem gjør hverandre gode! 

• Melding fra Spar: Problem med nasking – langt ned i alder. Rykter om at barn blir 
presset av eldre til å stjele. Obs til foreldre: Ingen god ide å la dem «henge på Spar». 
Dette må gjerne nevnes på foreldremøte. 

• Trafikk: Rektor har sendt avvik til FUS fordi ungdomsskoleelever kommer i stor fart 
mellom hallen og FBS pga at de ikke kan bruke Høieveien i byggeperioden: 
Holdningsarbeid og melding til foresatte.  

• Trafikk 2: Vi må følge opp krysset inn til skolen ved Sterling og i krysset som går 
videre mot Hamrane. 

 
Sak 9: Obs: Pass på å spørre klassekontakter om å stille dersom man ikke kan stille på FAU-
møte! 
 
Sak 10: Birgitte og Hilde E samarbeider om Lærernes dag 5. okt.  
 
Nytt møte: Tirsdag 7. nov. 
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